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Luchtvaartdossier M&B 16-09-2019 Tekin Gedeputeerde zegt toe om de commissie de 
volgende vergadering actief te informeren 
over het luchtvaartdossier, en dan vooral over 
de onderdelen RIVM en gezondheid.

Niet geagendeerd 
voor 28-10-2019. 
Brief volgt, ws. voor 
de cie. 02-12-2019. 
Er volgt een 
masterclass op
12-12-2019. Deze 
wordt uitgesteld 
wegens vertrek 
gedep. Tekin.  
De masterclass op 
23-03-2020 wordt 
geannuleerd i.v.m. 
coronavirus. 

Masterclass opnieuw 
geagendeerd voor 
M&B 15-06-2020.

Centrale 
brug/sluisbediening

M&F Tekin Gedeputeerde zegt toe 2 jaar nadat de 
centrale in gebruik is genomen een beperkte 
evaluatie te houden, m.n. gericht op 
veiligheid. De verwachting is dat de centrale 
eind 2018 in werking zal komen. Vanaf dan 
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Brug/sluisbediening:

-Centrale 
brug/sluisbediening

-Bediening 
bruggen/sluizen M&B

M&B

02-12-2019

24-02-2020

Tekin

Pels 

kan na 2 jaar een beperkte evaluatie worden 
gehouden. PS zullen hierover (in werking 
stelling van centrale) geïnformeerd worden 
d.m.v. een voortgangsrapportage. 

Gedeputeerde geeft aan dat er begin 2020 
twee documenten aan PS worden voorgelegd 
en er ligt uitnodiging voor een werkbezoek*.

*Het werkbezoek van 30 maart 2020 aan de 
bediencentrale is wegens het coronavirus 
geannuleerd.

GS zullen PS goed op de hoogte houden over 
de voortgang. In de volgende commissie 
volgt weer een stand van zaken over de 
voortgang van het project. Een schriftelijke 
uitleg over de kosten volgt ook.

 Ecologisch Berm 
beheer / 
bomenkap bij 
herinrichtings-
projecten van 
provinciale 
wegen 

M&B 28-10-2019 Tekin Wanneer duidelijk is op welk moment 
bomenkap noodzakelijk is bij 
herinrichtingsprojecten van provinciale 
wegen en wat de politiek of het bestuur 
daarop nog kan sturen, daarop komt de 
gedeputeerde terug. 

Bij alle projecten 
wordt gestuurd op 
minimale bomenkap. 
Bij 
herinrichtingsproject
en worden alleen 
bomen gekapt, 
indien er een 
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Op de vraag van de PvdD over de hoeveel 
kilometer berm er ecologisch wordt beheerd 
volgt een schriftelijk antwoord.

onacceptabel risico is 
geconstateerd. 
Bomenkap is in dat 
geval onvermijdelijk. 
Ter compensatie 
hiervan is herplant 
verplicht zodat het 
totale bomenbestand 
op peil blijft. 
Daarnaast wordt 
momenteel het 
beleid rondom 
monumentale bomen 
uitgewerkt. Dit zal in 
een later stadium 
worden voorgelegd 
aan PS.

Op circa 75% van de 
provinciale bermen, 
langs 645 km wegen 
en 246 km 
vaarwegen, wordt 
ecologisch 
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bermbeheer 
toegepast in de vorm 
van sinusmaaien en 
maaien afvoeren.

 Verduurzamen 
bushokjes

Verduurzamen 
bushokjes

M&B

PS

28-10-2019

18-11-2019

Tekin

Tekin

Over het verduurzamen van bushokjes in 
Utrecht heeft de gedeputeerde gelezen. Het 
is een goede suggestie. Hoe langer deze 
commissie er over sprak, hoe meer erbij 
kwam. De gedeputeerde gaat zijn huiswerk 
doen om te beoordelen wat mogelijk is, 
inclusief kosten.

Gedeputeerde zegt toe dat er een onderzoek 
komt naar het verduurzamen van provinciale 
bushokjes. Er zal worden uitgezocht wat 
mogelijk is en kosten worden in kaart 
gebracht. In het eerste kwartaal 2020 komt 
gedeputeerde terug met welke 
mogelijkheden er zijn.

Zie stand van zaken 
bij toezegging PS 
18-11-2019

Er is opdracht 
gegeven om 6 
bushokjes te 
voorzien van groene 
daken. Die worden 
onderhouden. 
De pilot wordt na 1 
jaar geëvalueerd.

 Centrale 
bediening 
openbare 
verlichting 

M&B 28-10-2019 Tekin Het college baalt er ook van dat Liander 
(landelijk) stopt met het signaal voor het 
ontsteken van openbare verlichting. Daar 
moet de provincie mee dealen. De vraag naar 
een andere vorm van centrale bediening 

Is middels brief 
beantwoord, welke 
bij de PS vergadering 
van 18 november jl. 
is opgenomen. 
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wordt uitgezet, maar mogelijk is centraal 
bedienen ingewikkelder dan gedacht. 

brief GS 
beantwoording vraag 
cie M&B inzake PMO

OV Toekomstbeeld

OV Toekomstbeeld

M&B

M&B

28-10-2019

20-01-2020

Tekin

Pels

De gedeputeerde zal na de bijeenkomst van 
het BO MIRT verslag doen van de uitkomsten 
en wat e.e.a. betekent voor de nabije 
toekomst. PS gaan uiteindelijk over het geld. 
Het budgetrecht ligt bij PS.
Gedeputeerde gaat terug naar de partners 
met de vraag of de 99%-versie mag worden 
verspreid. Hij brengt het verzoek van de 
commissie over. Het college zag die versie 
ook nog niet. Eind week 45 komt de 
gedeputeerde met een procesafspraak. 
GS kijken welk moment het beste is om PS te 
betrekken bij het proces. Het college komt 
terug met een verdere uitwerking. 

Uitvoeringsprogramma 
Stelling van Amsterdam

Pels Halverwege 2020, na de zomer, komt GS met 
een nieuw Uitvoeringsprogramma voor de 
Stelling van Amsterdam.

 Invulling 
Strategische 
Agenda 

M&B

M&B

02-12-2019

20-04-2020

Tekin

Olthof / Pels

In het eerste kwartaal van 2020 volgt een 
overzicht. Het college werkt aan een 
uitvoeringsagenda. 

https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=noordholland&id=1100151366
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=noordholland&id=1100151366
https://api1.ibabs.eu/publicdownload.aspx?site=noordholland&id=1100151366
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Dhr. Steeman en mw. Doevendans verzoeken 
de ontbrekende StrA bij de stukken te 
voegen. De voorzitter geeft aan dat GS i.s.m. 
met de griffie bezig zijn met de invulling 
hiervan en er wordt toegezegd dat deze in de 
loop van de week beschikbaar komt.  

24-04-2020 is de 
StrA aan de M&B 
agenda van 20-04-
2020 toegevoegd.

Activiteitenplan van 
Movares

M&B 02-02-2019 Tekin Movares heeft een activiteitenplan opgesteld 
met daarin de maatregelen voor het 
beschermen van de Das tijdens het uitvoeren 
van bouwwerkzaamheden. GS zullen het 
activiteitenplan aan de commissie M&B doen 
toekomen. 

 Verlaging 
maximum 
snelheid

M&B 02-12-2019 Tekin GS willen een gedegen onderzoek doen, 
stikstof vormt het uitgangspunt. In het eerste 
kwartaal van 2020 komt GS terug naar PS met 
de resultaten. 

Zie brief en rapport 
28-05-2020 
(afdoeningsvoorstel 
M94-2019) 

Westfrisiaweg M&B 20-01-2020 Pels Dhr. Hoogervorst (SP) vraagt op welke termijn 
de finale afrekening van de Westfrisiaweg 
plaatsvindt. Gedeputeerde Pels zal schriftelijk 
reageren op deze vraag. 

 Mobilteitsplan 
Formule 1

M&B 24-02-2020 Pels Gedeputeerde neemt de opmerkingen inzake 
het over het strand vervoeren van raceteams 
mee naar haar collega (nog te benoemen 
gedeputeerde) en zegt toe dat er een 

Het Formule 1 
evenement is i.v.m. 
het coronavirus 
geschrapt.
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evaluatie komt waarin het belang van de 
inwoners wordt meegenomen. De zorg over 
de fietsveiligheid wordt meegenomen in het 
bestuurlijk overleg.

Bereikbaarheid 
Haarlemmermeer 
Bollenstreek

M&B 20-04-2020 Olthof Met het besluit over de Duinpolderweg kan  
worden doorgegaan met het opwaarderen 
van de Bennebroekerweg. Het college gaat 
snel met partners in gesprek over de verdere 
opgave in de regio. Het college komt 
vervolgens naar PS om het opwaarderen van 
de Bennebroekerweg een fase verder te 
brengen.

Met dit besluit zijn niet alle vragen 
beantwoord. Er zijn zelfs vragen bij gekomen. 
Daar zullen we de komende tijd antwoord op 
moeten gaan hebben. 

Het antwoord op de vraag met wie wanneer 
gesproken is, volgt met de beantwoording 
van technische vragen. Een korte impressie 
van alle reacties volgt.
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Het evenwicht in de relatie met Zuid-Holland 
is verstoord. Er ligt een grote opgave om dat 
vertrouwen te herstellen. In de Stuurgroep 
heeft de gedeputeerde de heer Vermeulen 
aangeboden om zo snel mogelijk met elkaar 
om tafel te gaan zitten. Dan kan worden 
bekeken of er een basis is om gezamenlijk 
verder te gaan. Het college van Noord-
Holland zal niet passief afwachten. Het is 
belangrijk om met elkaar in gesprek te gaan 
over de knelpunten die er nog zijn en hoe die 
kunnen worden opgepakt.
Gedeputeerde gaat met het besluit van PS 
terug naar de stuurgroep. De stuurgroep kan 
besluiten verder te gaan zonder Noord-
Holland. Het kan dat de stuurgroep met een 
andere scope verder gaat, waarbij Noord-
Holland partner blijft, of de Stuurgroep stopt. 
Dan zal naar een nieuw 
samenwerkingsverband moeten worden 
gekeken voor toekomstige opgaven. Dat 
laatste lijkt het meest waarschijnlijke. Het 
lijkt verstandig om een nieuwe start te 
maken.
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In het vervolgtraject wil het college met 
andere partners in gesprek dan alleen 
bewoners. In de nieuwe situatie, in stap 2, 
worden die partijen absoluut betrokken. 
Eerst zal gedeputeerde het gesprek aangaan 
met de heer Vermeulen. Ze hebben met 
elkaar veel gezamenlijke opgaven. Dat er een 
andere werkelijkheid is ontstaan die voor 
andere partijen teleurstellend is dat erkent de 
gedeputeerde. Er is voldoende basis om met 
elkaar verder te gaan. Daar moet de tijd voor 
genomen worden. Het goede gesprek moet 
worden aangegaan. 
Om een bemiddelaar te betrekken, dat vindt 
de gedeputeerde wat vroeg. Eerst zouden de 
collega bestuurders met elkaar het gesprek 
moeten aangaan, vertrouwen in. Ook met de 
gemeenten die teleurgesteld zijn, zal eerst 
het gesprek worden aangegaan.

Over de verbreding van de brug bij 
Lisserbroek meldt gedeputeerde dat het 
college in het najaar terugkomt naar PS voor 
het vaststellen van een nieuwe scope. Dan 
wordt bekeken welke maatregelen mogelijk 
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zijn om de opgave, die er ligt voor de regio, 
door te zetten.

Een schriftelijk antwoord op de vraag over de 
volgende fase in het onderzoek naar het 
fietspad tussen Lisse en Nieuw Vennep volgt 
nog. 

De N205 wordt meegenomen in de totale 
scope van wat op de lange termijn nodig is 
om de regio goed bereikbaar te houden. De 
gedeputeerde komt er in deze commissie op 
terug als voortgang kan worden gemeld.

 Leeghwaterbrug M&B 20-04-2020 Olthof In de rondvraag vraagt dhr. Steeman (D66) 
wanneer de onderdoorgang voor fietsers bij 
de 2 weken geleden heropende 
Leeghwaterbrug klaar is. Daarnaast geeft hij 
aan dat ook de bebording niet helder is.  
Gedeputeerde Olthof koppelt schriftelijk 
terug wanneer de onderdoorgang voor 
fietsers klaar is en zal naar de bebording 
laten kijken, hoe dat aangepast kan worden.

Op 11-05-2020 is 
de rondvraag 
schriftelijk 
beantwoord (zie 
algemene bijlagen 
M&B 20-04-2020)


